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[Tommy Dinesen] 

uger. Det forekommer i hvert fald at være helt 
forkert. 

I øvrigt skal jeg sige, at vi vil stemme imod 
forslaget. 

Industriministeren (Anne Birgitte Lundholt): 
Hr. Svend Andersen kan jeg underrette om, 

at uddannelsesinstitutionerne fuldt ud er klar 
til at tage fat på den nye uddannelse fra 1. janu- 
ar 1990 under forudsætning af, at Folketinget 
vedtager lovforslaget. 

Til hr. Tommy Dinesen kan jeg kun gentage 
det svar, der blev givet under andenbehandlin- 
gen, at der ikke er tale om nogen forringelse af 
uddannelsen ved den foretagne omlægning. Da 
der udelukkende er foretaget en omlægning, er 
der tale om uændret uddannelseslængde, så jeg 
kan ikke følge spørgsmålet. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges med 115 stemmer (S, KF, V, FP, RV, 
CD og KRF) mod 19 (SF). 

Første næstformand (Henning Rasmussen): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

4). Tredje behandling af lovforslag nr. L 14: 
Forslag til lov om ændring af  sønæringsloven. 
Af industriministeren (Nils Wilhjelm). 
(Fremsat 4/10 89. Første behandling 11/10 

89. Betænkning 23/11 89. Anden behandling 
1/12 89). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 4 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges med 116 stemmer (S, KF, V, FP, RV, 
CD og KRF) mod 18 (SF). 

Første næstformand (Henning Rasmussen): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

5) Tredje behandling af lovforslag nr. L 55: 
Forslag til lov om ændring af  visse love som 

følge af  konkurrenceloven. 
Af industriministeren (Nils WiIhjelni). 
(Fremsat 1/11 89. Første behandling 8/11 

89. Betænkning 23/11 89. Anden behandling 
1/12 89). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Forhandling 

Bjørn Westh (S): 
Også jeg vil byde velkommen til dagens nye 

minister, industriministeren, og, da vi nu har 
konkurrenceloven oppe, spørge, hvordan indu- 
striministeren vil sikre, at den påtænkte ned- 
sættelse af benzinafgifterne slår igennem til for- 
del for forbrugerne. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 135 stemmer. 

Første næstformand (Henning Rasmussen): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

6) Tredje behandling af lovforslag nr. L 68: 
Forslag til lov for Grønland om sommertid. 
Af industriministeren (Nils Wilhjelm). 
(Fremsat 15/11 89. Første behandling 22/11 

89. Betænkning 29/11 89. Anden behandling 
5/12 89). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 
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Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 136 stemmer. 

Første næstformand (Henning Rasmussen): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

7) Tredje behandling af lovforslag nr. L 77: 
Forslag til lov om radio- og fjernsynsvirksom- 

hed i Grønland. 
Af kommunikationsministeren (Torben Re- 

chendorff). 
(Fremsat 22/11 89. Første behandling 29/11 

89. Betænkning 29/11 89. Anden behandling 
5/12 89). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslsaget 
vedtoges enstemmigt med 136 stemmer. 

Første næstformand (Henning Rasmussen): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

8) Tredje behandling af lovforslag nr. L 57: 
Forslag til lov om ændring af lov om registreret 

partnerskab. 
Af justitsministeren (Engell). 
(Fremsat 1/11 89. Første behandling 23/11 

89. Betænkning 30/11 89. Anden behandling 
5/12 89). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 135 stemmer. 

Første næstformand (Henning Rasmussen): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

9) Første behandling af beslutningsforslag nr. B 
37: 

Forslag til folketingsbeslutning om en aktiv 
indsats for at sikre, at Europarådets budgetfor- 
slag bliver vedtaget af  Europarådets Ministerko- 
mité. 

Af Ritt Bjerregaard (S) m.fl. 
(Fremsat 23/11 89). 

Forslaget sattes til forhandling. 

Forhandling 

Udenrigsministeren (Ellemann-Jensen): 
Jeg er i den lykkelige situation at kunne med- 

dele fru Ritt Bjerregaard, at hun er blevet ind- 
hentet af virkeligheden. Sagen er nemlig den, at 
Europarådsbudgetforslaget for 1990 lykkelig- 
vis er vedtaget, og det er oven i købet vedtaget 
takket være ikke mindst en aktiv dansk indsats. 

Det budgetforslag, der er vedtaget, er på godt 
477 mio. franske franc, og det indebærer en no- 
minel forhøjelse på lige ved 10 pet. i forhold til 
sidste år. Vi skal navnlig bemærke, at general- 
sekretærens særlige forslag fra oktober om at 
anvende et beløb på små 7 mio. franske franc til 
brug for en styrkelse af samarbejdet med Sov- 
jetunionen og de østeuropæiske lande, er inde- 
holdt i det vedtagne budget. Første halvdel af 
folketingsbeslutningen er altså for længst op- 
fyldt. 

Anden del pålægger regeringen at drage orii- 
sorg for, at Europarådets medlemslande løben- 
de tilpasser deres bidrag til Europarådet. Jeg 
takker for den enorme tillid, som vises den dan- 
ske regering, når man mener, at vi kan drage 


